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СИНДИКАТ УДРУЖЕНИХ РАДНИКА  

ЕНЕРГЕТИКЕ РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ 

СИНДИКАЛНА ОРГАНИЗАЦИЈА 

“РиТЕ УГЉЕВИК” А.Д. УГЉЕВИК 

 

Број: ________/13 

Датум: ___.04.2013. године 

 

 

ЗАПИСНИК СА САСТАНКА СИНДИКАЛНОГ ОДБОРА 

одржаног дана 12.04.2013. године са почетком у 08:00 часова 

 

 

ПРИСУТНИ:   

Синдикални одбор:  Зоран Мићановић, Стево Стевић, Митар Томић, Томислав 

Беновић, Иван Радовановић, Љубомир Марковић, Душко 

Радовановић, Драган Голић, Миленко Јовић, Радован Цвијетиновић, 

Драган Тешић, Ђокица Томић, Златко Спасојевић 

 

Предсједник Скупштине: Драган Бабић 

  

Бобан Марковић, Ацо Миловановић (везано за тачку АД3 дневног реда) 

 

ДДК: Милан Марковић, Бранко Стевић, Зоран Стојановић (везано за тачку 

АД61 дневног реда) 

  

 

 

Записничар: Данијела Илић 

 

ДНЕВНИ РЕД 

1. Усвајање записника са претходних сједница Синдикалног одбора (састанак од 

25.03, састанак са Управом од 26.03. и састанак од 03.04.) 

2. Извјештај и анализа синдикалне борбе за “Угљевик Исток” 

3. Приједлог за информативно-промативну дјелатност  

- Извјестиоци: Бобан Марковић и Ацо Миловановић 

4. Припрема за одржавање Скупштине 

5. Припрема за састанак са Управом Предузећа, приједлог захтјева, тема и питања, 

одређивање делегације за састанак 

6. Разно  

- Доношење одлуке за Добровољне даваоце крви 



2 
 

- Именовање делегате за Скупштину СУР Енергетике РС 

- Приједлог за предсједника СУР-а Енергетике РС 

- Упознавање Синдикалног одбора са организацијом канцеларије Синдиката 

- Давање сагласности на уговор о пословној сарадњи са д.о.о. “Вевел” Угљевик 

- Разматрање захтјева организационог одбора Сајма запошљавања “Угљевик 

2013” 

- Одбор за заштиту и здравље у Предузећу 

 

Дневни ред усвојен једногласно. 

 

АД 1 Усвајање записника са претходних сједница Синдикалног одбора 

(састанак од 25.03, састанак са Управом од 26.03. и састанак од 03.04.) 

 

Зоран Мићановић: Има ли неко примједбе на неки од наведених записника? 

 

Стево Стевић: Имам ја. Записник од 03. априла, на страни 3, код навођења плаћања 

израде завршног рачуна Алексић Невенки, пише “200,00 КМ/мј”, а требало би само 200,00 

КМ, јер се плаћа само једном годишње, при изради завршног рачуна. 

Друго, радници се жале да се касно објављују записници на табле, па предлажем да их 

објављујемо и прије усвајање, као радну верзију.  

 

Зоран Мићановић: У реду, слажем се, али неопходна је потврда на сједници 

Синдикалног одбора. 

 

Драган Голић: Договорили смо се прошли пут да ћемо имати информаторе, па ће им 

одлуке и закључци бити одмах доступни, нема потребе да читају записнике, јер неки 

имају доста страна. Углавном, биће им доступне информације.  

 

Митар Томић: Мислим да је боље рјешење да се убрза процедура усвајања, него да се 

објављују непотврђени записници, јер касније потврда нема смисла.  

 

Душко Радовановић: Закључци и одлуке се одмах ураде, па нека се објаве.  

 

Стево Стевић: Радници траже записник.  

 

Митар Томић: У Записнику од 26.03. стоји како сам рекао да ће се запослити “600 људи”, 

а ја сам рекао оквирно 500-600, у вези дискусије око одласка великог броја људи у 

пензију, мада то није ни битно. Још једна грешка постоји, мислим да сам рекао “до 2039.”, 

а у записнику стоји “до 2025. године” 
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Миленко Јовић: Имамо у Записнику од 25.03, приједлог предсједника и потпредсједника 

Синдикалне организације. Мени сад није јасно да ли је изабран један потпредсједник, или 

два.  

 

Душко Радовановић: Имамо скупштинску одлуку, изабран је један потпредсједник. Ми 

смо послали такав приједлог, а Скупштина је одлучила.  

Драган Бабић: Због несугласица је и оформљена комисија, чији је задатак био да 

пречисти Правилник и предложи измјене, на Скупштини је да усвоји измјене, или не.  

 

Зоран Мићановић: Дакле, имамо Стевин приједлог да се на таблама објављује “сиров” 

материјал, записници прије усвајања.  

Друго, везано за дискусију од малоприје, упутићемо приједлог Скупштини да се 

верификује још један потпредсједник. Замолићу Ивана Радовановића да припреми ту 

одлуку, заједно са предсједником Скупштине.  

 

Синдикални одбор једногласно усваја приједлог: 

ОДЛУКЕ 

Члан 1. 

Синдикални одбор предлаже Скупштини Синдикалне организације “РиТЕ Угљевик” да се 

за другог потпредсједника Синдикалне организације именује Душко Радовановић, као 

представник подружнице РЈ “ТЕ”. 

Члан 2. 

Одлука ступа на снагу даном доношења.  

 

 

Митар Томић: Што се тиче првог приједлога, ја нисам за то. Записници се сада воде 

коректно, али ја сам имао прилику да у претходном прериоду читам скраћене верзије 

записника са састанака на којима сам и сам био присутан, а да нисам знао о чему се, 

уствари, ради. Због тога ја не желим да се објављује нешто што нисам ни видио. Мислим 

да је боља варијанта да се брже усвајају записници.  

 

Зоран Мићановић: Проблем је само техничке природе. Имали смо пуно активности и 

нисмо стигли све да завршимо, зато су нам се нагомилали записници. Такође предлажем 

да се одмах објављују усвојене одлуке и закључци, а записници одмах по усвајању.  

 

Драган Голић: Пошто ће бити велики временски распони између састанака, предлажем 

да предсједник и потпредсједници после састанка потпишу скраћену верзију записника, 

па да се то одмах објављује.  

 

Томислав Беновић: Предлажем да имамо редовне састанке сваког уторка, док год траје 

борба за “Исток”.  
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Синдикални одбор једногласно усваја следећи:  

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Синдикални одбор на састанку одржаном 12.04.2013. године доноси закључак којим се 

потврђује да ће Синдикални одбор редовно и благовремено објављивати закључке и 

одлуке са састанака, на огласним таблама Предузећа, у циљу боље информисаности 

радника, а да ће се записници са састанака објављивати одмах по усвајању од стране 

чланова Синдикалног одбора.  

Члан 2. 

Синдикални одбор ће одржавати редовне састанаке сваког уторка у 08:00 сати, до 

окончања питања везаног за концесију на лежиште “Угљевик Исток”. 

Члан 3. 

Закључак ступа на снагу даном доношења. 

 

Синдикални одбор једногласно усваја наведене записнике, уз усвојене примједбе. 

 

Иван Радовановић: Пошто сад имамо ситуацију да нисмо сигурни да ли имамо једног 

или два потпредсједника, Синдикални одбор треба да, у виду одлуке, сугерише 

Скупштини да усвоји приједлог одлуке о именовању другог потпредсједника, с тим да 

потпредсједници буду из различитих подружница, како би све три подружнице биле 

заступљене. Тј, други потпредсједник би био Душко Радовановић. 

 

Стево Стевић: Прво треба провјерити да ли је то у складу са Синдикатом Енергетике РС.  

 

Иван Радовановић: Синдикални одбор усваја правилник о организацији и раду.  

 

Синдикални одбор једногласно усваја следећи:  

ПРИЈЕДЛОГ ОДЛУКЕ 

Члан 1. 

Синдикални одбор предлаже Скупштини Синдикалне организације “РиТЕ Угљевик” да се 

за другог потпредсједника Синдикалне организације именује Душко Радовановић, као 

представник подружнице РЈ “ТЕ”. 

Члан 2. 

Одлука ступа на снагу даном доношења.  

 

 

Зоран Мићановић: Ако се слажете, прије преласка на другу тачку дневног реда бих дао 

ријеч представницима ДДК, како их не бисмо задржавали. Предложиће нам одлуку која ће 

обезбиједити континуитет у нашем међусобном раду.  

Након тога бисмо прешли на трећу тачку дневног реда, да саслушамо извјестиоце по овој 

тачки, па да можемо наставити даље.  
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Синдикални одбор се слаже са приједлогом.  

АД 61 Доношење одлуке за Добровољне даваоце крви 

 

Милан Марковић: Као предсједник Добровољних давалаца крви, ја вам се захваљујем 

што сте нас позвали. До сада смо имали одличну сарадњу и доста помоћи од Синдикалног 

одбора, надамо се да ће се та сарадња наставити и у будућем периоду, на исти начин. Ми 

имамо План рада, до сада нам је Синдикална организација издвајала око 11.000,00 КМ на 

годишњем нивоу. Из тих средстава су се плаћале дневнице.  

 

Иван Радовановић: Ми смо већ донијели одлуку која се тиче исплате 2/3 дневница за 

случај акција које се одвијају ван Угљевика и Бијељине. Поред тога, помагали смо све 

акције које је ДДК организовало на нашој Општини. Ми имамо утврђен план с 

Предузећем. Предузеће издваја одређена средства на рачун Синдиката, која служе за 

помоћ ДДК. Поред тога, обезбјеђивали смо превоз и сендвиче, приликом одлазака на 

давање крви ван Угљевика. Дакле, само бисмо требали проширити одлуку коју смо већ 

донијели. 

 

Љубомир Марковић: Милан није био упознат са чињеницом да смо ми на прошлом 

састанку усвојили одлуку која се тиче дневница И тако обезбједили континуитет са 

досадашњим радом. Кад су у питању сендвичи и превоз, не морамо да издвајамо ова 

средства. У том случају, ми подносимо захтјев Управи, па Управа пребаци средства. До 

сада то никад није био проблем. Не морамо доносити посебну одлуку, потребно је само да 

уђе у записник да ћемо обезбједити континуитет са досадашњим радом. Кроз план је већ 

обезбјеђено 11.000,00 КМ у те сврхе.  

 

Зоран Стојановић: Захвалио бих вам се, као потпредсједник ДДК, за досадашњу 

сарадњу, без које ово друштво не би било оно што јесте. Морам да кажем да влада 

велика заинтересованост за наш рад и ми смо, тренутно, најјаче друштво давалаца крви у 

РС, а можда и у Србији. Имамо нове идеје, задовољни смо и још једном вам се 

захваљујемо на свему.  

 

Бранко Стевић: Такође вам се захваљујем на сарадњи и желим пуно среће у даљем 

раду. 

 

АД3  Приједлог за информативно-промативну дјелатност  

- Извјестиоци: Бобан Марковић и Ацо Миловановић 

 

Зоран Мићановић: Кад смо говорили о стратегији борбе за “Исток”, закључили смо да 

нам је потребно да унаприједимо нашу акцију, како би што више људи било добро 

информисано. Тако смо дошли до идеје да покренемо сајт на коме ће бити презентован 

наш рад, као и да поново покренемо лист “Синдикалац”. Дајем ријеч Бобану Марковићу и 

Аци Миловановићу, да нас упознају са садржајем.  
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Бобан Марковић: У дооговору са предсједником, ми смо сачинили један приједлог како 

да унаприједимо информисаност радника. Приједлог се састоји из два дијела. Први дио се 

односи на израду сајта, као најдемократскијег медија, Ацо Миловановић ће вас ближе 

упознати са садржајем сајта.  

Други дио приједлога је лист “Синдикалац”, односно његово поновно покретање. Лист би 

излазио на 8 страна, формата А4 и био би штампан на најјефтинијем папиру, црно-бијела 

штампа. Набавили смо двије понуде, али то није коначно, можда се могу још кориговати 

цијене. Ми бисмо били техничка сарадња, а све што се објављује биће одобрено од 

стране Синдикалног одбора.  

Само да напоменем, на сајту би биле објављене све одлуке и закључци које Одбор 

доноси.  

 

Ацо Миловановић: Направићу малу презентацију сајта, који је тек у изради. Све што 

видите да је постављено, ту је само да бих вам лакше објаснио на који начин се то може 

организовати. Дакле, све може да се промијени, у складу са вашим захтјевима.  

Сајт је замишљен као динамички, сајт порталног карактера, какав углавном имају 

информативне куће. За његово ажурирање није потребно познавање програмског језика, 

врло једноставно функционише. Тај сајт посједује базу података, тако да ћете и за 

неколико година моћи да прочитате које сте одлуке данас донијели. У погледу wеб 

дизајна, ово је последња технологија wеб изражавања.  

Овај сајт омогућава постављање коментара. То може бити мач с двије оштрице. Може се 

десити да дође и до негативних коментара. У том случају, постоји могућност да се та 

опција искључи, а постоји и модерација, односно уређивање коментара. Та опција 

подразумијева непрестано праћење.  

Замислио сам да постоји могућност да се предсједнику Синдиката директно поставља 

питање.  

На почетној страни би били подаци који се уопштено односе на Синдикалну организацију, 

са неким подобластима. Такође, овдје би се радници могли информисати о томе шта је, у 

ствари, синдикални задатак, који су то акти важећи за наш Синдикат, структура наше 

организације, подружнице, итд. Такође, били би презентовани и одбори које има 

Синдикат, као и веће акције и активности које спроводи Синдикат.  

Исто тако, у презентацију је укључен и Фонд солидарности. 

Кључна ствар која овом сајту даје ноту порталног карактера јесте чињеница да се могу 

остављати коментари и да имамо вијести, разврстане по различитим категоријама.  

Планирана је презентација и фирми које дају могућност куповине на кредит радницима 

нашег Предузећа.  

Имали бисмо и све информације везане за бањско лијечење.  

У зависности од капацитета сајта, колико будемо закупили, имаћемо и галерију слика, у 

коју ћемо поставити слике са разних сусрета, спортских игара, и тако даље.  
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Постојаће могућност и директног обраћања Синдикату, писменим путем, у обавезној 

форми, која ће садржати тачно име и презиме оног који поставља питање, уз могућност 

провјере.  

Замолио бих вас да сугеришете, уколико имате неке идеје које се тичу техничких ствари и 

изгледа сајта.  

Рећи ћу вам и шта, уствари, подразумијева ажурирање сајта. Једна од кључних ствари, 

може се десити да сајт падне или да буде оборен. Због тога би било добро да постоји 

редовно одржавање, како би се редовно радио тзв. бекап сајта, који омогућава да се 

оборени подаци поново поставе на сајт, у најскоријем периоду.  

 

Зоран Мићановић: Сматрам да је презентација одлична. Суштина сајта је управо 

усмјерена на наше активности, које ће отићи у етар. Мислим да је ово најјефтинији и 

најефикаснији начин доласка до информација и да нам може помоћи у нашој борби за 

“Угљевик Исток”.  

Једино што сугеришем јесте да се, приликом навођења давања која су издвојења из 

средстава Фонда солидарности, изоставе имена, како би се сачувала приватност радника. 

 

Иван Радовановић: Може ли нам сајт и лице које буде задужено за његово одржавање 

помоћи приликом одржавања одређених семинара? Што се тиче презентације, више сам 

него задовољан.  

 

Ацо Миловановић: Ви можете имати шифру и улазити на сајт, без обзира ко га 

одржава.  

 

Митар Томић: Кад је у питању продаја робе на рате, то је један вид рекламирања 

фирми. Потребно је дефинисати како се потписују ти уговори, да се зна коме иду 2%, 

пошто се прича да ми имамо корист од тога.  

Што се тиче фотографија које ће бити на насловној страни, предлажем да то буду слике 

са Рудника и ТЕ. 

 

Драган Голић: Прије него што наставимо, замолио бих Ацу да посјети сајт Карате савеза 

РС, да види како су они то урадили. Друго, сматрам да нисмо ефикасно ријешили 

информисање наших радника, превише смо отишли на свијет. Морамо видјети и 

исплативост овог сајта.  

 

Зоран Мићановић: Замолићу Бобана Марковића да нам презентује како ће изгледати 

лист “Синдикалац”. 

 

Бобан Марковић: Лист “Синдикалац” је раније излазио квартално, замишљено је да 

тако буде и сада, а, по потреби, када ви сматрате да је неопходно, може се објављивати и 

чешће. Планирали смо да лист буде штампан у 600 примјерака. Сматрам да није потребно 

да то буде већи тираж, јер је најружније видјети да се непотребно бацају новине, овако 
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ће кружити, па ће сви бити у могућности да се информишу. С друге стране, примамо нову 

генерацију радника, сви имају интернет, па ће то моћи прочитати на сајту, то је 

надоградња информисања.  

Што се тиче закупа простора за сајт, ово Предузеће је корисник м:тел услуга. Мислим да 

имамо право на 600 МБ капацитета бесплатно. Треба се обратити Управи, јер се на тај 

начин може добити закуп без плаћања.  

 

Зоран Мићановић: С обзиром да немамо више питања техничке врсте, захвалио бих вам 

се на исцрпној презентацији.  

Отварам расправу по овој тачки дневног реда.  

 

Драган Голић: Ја сам се консултовао с људима који се баве израдом сајтова, сматрам да 

се и израда и одржавање могу добити јефтиније у односу на овдје предложене цијене 

(израда 800,00 КМ, а одржавање и ажурирање по 150,00 КМ). Мислим да нам предстоје 

тешка времена, требамо рационално трошити новац. Нисам против сајта, напротив, али 

сматрам да се не требамо залијетати.  

 

Зоран Мићановић: Сматрам да прво требамо видјети да ли у “нашој авлији” постоји 

неко ко би то могао радити.  

 

Драган Голић: Већ је рађен лист, постоји шаблон. И било би, можда, боље да лист 

излази по потреби, да не ограничавамо да то буде квартално.  

 

Ђокица Томић: Циљ постављања сајта је јавност рада сајта. Новац за израду сајта се 

даје једном за сва времена, неће бити на мјесечном нивоу. Најбитније је одржавање, јер 

нам и не треба сајт уколико неће функционисати. Одмах после нашег састанка, онај ко 

буде израђивао закључке и одлуке, може да то пошаље лицу које буде задужено за 

ажурирање сајта. Тако ће сви бити у могућности да се благовремено упознају с нашим 

радом. Што се тиче плаћања, није проблем да тражимо и јефтиније. Али, ако се сајт неће 

адекватно одржавати, ако се буде могао обарати, онда нам и не треба. Можемо се 

консултовати и са другим синдикатима. Најбитнија је јавност рада Синдиката.  

 

Драган Бабић: Подржавам израду сајта, али сматрам да смо мало одлутали. Мене ће 

радници након овог састанка питати шта смо радили данас. Кућа нам је тотално 

неинформисана.  

 

Ђокица Томић: Тако нам је било 15 година.  

 

Драган Бабић: Вас 13 различито тумачи закључке са једног састанка. Хоћу да после 

сваког састанка ставите на таблу, да радници виде шта сте радили. Имамо 

неинформисане раднике.  
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Митар Томић: Не слажем се с наводима. И, од сада, гдје год нема записничара на 

састанцима, ја не желим да присуствујем. Нисмо ми криви што се различито тумачи 

састанак код начелника Општине, кад није било никаквог записника. И није тачно ни да 

радници нису информисани. А то што појединци не желе да читају, то је друга ствар. 

Набавили смо и затворене огласне табле, како се ништа не би могло скинути. На крају, 

нас је овдје 13, сви можемо у својим базам пренијети радницима шта се дешава. Рекли 

смо да ћемо убрзати објављивање одлука и закључака, а што се тиче сајта, он само може 

да допринесе бољој информисаности.  

 

Љубомир Марковић: Питао бих Ђокицу на шта је мислио кад је рекао да је тако било 

15 година? 

 

Ђокица Томић: На информисаност.  

 

Љубомир Марковић: Није тачно. Сматрам да смо то редовно и педантно радили. Да ли 

су људи цијепали записнике, то не знам. Имали смо 35 делегата у Скупштини, слао им се 

материјеал у ковертама, па су могли квалитетно да информишу раднике. Све је 

транспарентно и знало се шта се и како радило.  

 

Миленко Јовић: Што се тиче сајта, то је добра идеја. А што се тиче ажурирања, сматрам 

да ми имамо у нашим службама инжењере који би то могли радити, па да те цијене буду и 

ниже.  

Што се тиче информисаности у ранијем периоду, пошто сам био члан Скупштине, могу да 

кажем да метеријал није баш стизао како треба. Лично сам на себе преузимао 

одговорност да одмах по завршетку сједница информишем раднике. Дакле, на нама је, 

као и на члановима Скупштине, обавеза да информишемо раднике.  

 

Душко Радовановић: Још једном понављам, закључци са данашњег састанка могу бити 

на таблама још данас. А, ако неког интересује шта је ко рекао, нека сачека записник. 

Закључци су једино битни. 

 

Драган Бабић: Ја нећу сутра да ми се, као предсједнику Скупштине, догоди да чујем 

приче како сам, на примјер, сазвао Скупштину и прогурао неку одлуку којом се пружа 

подршка Управи, зато што сам добио новац од Цомсар-а. Због тога тражим да све буде 

јавно, па нека радници суде свакоме. 

 

Драган Тешић: Мислим да је све већ речено, нема потребе да више расправљамо, није 

никакав проблем да се одлуке и закључци објављују одмах по изради. А записници ће 

бити објављени по усвајању, ако неког инересује шта је ко причао. 
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Зоран Мићановић: Евидентно је да нам је информисаност проблем. Али, ми смо скоро 

почели са радом, треба нам времена да се уиграмо, хоћемо да осавременимо наш рад. 

Морамо донијети неке одлуке, како би кренули у реализацију идеја.  

 

Златко Спасојевић: Како је до сада ишло уређивање новина?  

 

Митар Томић: Уређивање је радила новинарка, наша радница, која је тренутно на 

породиљском одсуству. Она би урадила текстове, који се достављају нама, па се онда 

објављују.  

Морам да напоменем да ми у плану немамо средства предвиђена за ово, како не би 

касније било неких проблема.  

 

Зоран Мићановић: Могуће је извршити преалокацију средстава.  

Ми желимо да будемо што оперативнији. Бобан Мраковић ће бити задужен за прављење 

листа, то смо издефинисали. Он ће презентовати садржај листа члановима Одбора које 

ми одредимо, ради што оперативнијег рада, да не чекамо да се сви састанемо. Предлажем 

да се потпредсједник, Душко Радовановић, као будући други потпредсједник и ја 

договарамо с Бобаном. Ја не могу бити курир и о сваком кораку обавјештавати све вас и 

тражити сагласност за све. Није спорно да будемо сви упознати, али нема оперативности 

ако се за сваку одлуку будемо морали састати сви.  

Слажем се са Драганом Голићем да се цијене везане за израду и рад сајта требају мало 

кориговати, али врло је битно и да имамо човјека задуженог за одржавање који је стално 

с нама и који је у току.  

 

Драган Голић: Не мора нико бити физички присутан овдје. Да не буде забуне, ја сам 

апсолутно за израду сајта, само вам кажем да је боље да мало поведемо рачуна о 

економичности.  

 

Драган Тешић: Не слажем се, сматрам да би требао бити неко одавдје.  

Драган Голић: Подаци се свакако шаљу мејлом. 

 

Зоран Мићановић: Свака наша активност ће бити обиљежена на сајту. А све ће радити 

у тандему Бобан Марковић и Ацо Миловановић, уколико се одлучимо да они буду 

задужени за то.  

 

Иван Радовановић: Пошто се стално вртимо око истог, желим да кажем да је потребно 

да направимо оперативне тимове који ће водити све активности. Што се тиче понуде, 

морамо водити рачуна и о рационалност и о екномичности, али  нећемо сада правити 

проблем око 20-30 КМ разлике.  
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Томислав Беновић: Слажем се да то раде Бобан и Ацо, можемо и поразговарати с њима 

око корекције цијена. Предложићемо да цијена израде сајта буде 600,00 КМ, а ажурирање 

и одржавање по 100,00 КМ мјесечно. 

 

Синдикални одбор једногласно усваја следећи:  

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Након презентације новог изгледа листа “Синдикалац”, који је у припреми, од стране 

Бобана Марковића, Синдикални одбор доноси закључак којим се потврђује континуитет у 

објављивању листа и континуитет рада на пољу информисаности радника о актуелним 

синдикалним темама.  

Лист “Синдикалац” ће бити објављиван квартално, а по потреби и чешће. Обим листа је 8 

страна А4 формата. 

Члан 2. 

Синдикални одбор је сагласан са понудама и предложеним оквирним цијенама (штампа у 

тиражу од 600 примјерака): 

- “Графомиб”    420 КМ, без ПДВ-а, 

- “Графосемберија”   450 КМ + ПДВ.      

Члан 3. 

Закључак ступа на снагу даном доношења.  

 

 

Синдикални одбор једногласно усваја следећи:  

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Након презентације изгледа будућег сајта Синдикалне организације “РиТЕ Угљевик”, који 

је у припреми, од стране Аце Миловановића, Синдикални одбор доноси закључак којим 

потврђује наставак активности око унапређивања рада у циљу што бољег и савременијег 

обавјештавања радника о актуелним синдикалним темама. 

Члан 2. 

Синдикални одбор је сагласан са предложеним оквирним цијенама: 

- израда сајта    600,00 КМ (плаћа се једнократно) 

- одржавање сајта   100,00 КМ/мјесечно 

- ажурирање сајта   100,00 КМ/мјесечно 

Члан 3. 

Закључак ступа на снагу даном доношења.  

 

 

АД 2 Извјештај и анализа синдикалне борбе за “Угљевик Исток” 

Зоран Мићановић: Добили сте закључке са састанка са Рудника. Ми смо предложили 

одржавање стручног састанка и он је одржан 05.04. у просторијама РЈ „Рудник“. 
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Присуствовали су инжењери рударске струке и Управа. Формирана је комисија која је 

била задужена за израду закључака. Ја сам вама одмах послао садржај тих закључака. 

Међутим, они нису потписани. Сачињени су сасвим други закључци које нас 5 нисмо 

хтјели да потпишемо, Стево Стевић, Биљана Боровић, Златко Јечменица, Цвјетко 

Стојановић и ја. Нисмо потписали из једног простог разлога, јер нисмо уопште о томе 

расправљали на састанку. Конкретно мислим на закључке 1 и 2, који се тичу преосталих 

количина угља на ПК „Богутово Село“. Нисмо о томе расправљали, нити имамо 

документацију која се односи на ту тему. С друге стране, 4. Закључак садржи тврдњу да 

су рађене наводне техно-економске анализе, што је лаж, те с тим не могу да се сложим.  

У Закључку 2, дио који каже: „Преостале количине угља за експлоатацију су око 15 

милиона тона, према техничкој документацији за коју постоји одобрење за извођење 

радова од Министарства привреде, енергетике и рударства РС. Дио преосталих количина 

угља за експлоатацију од око 15 милиона тона налази се у близини објеката: магистрални 

транспортер ТР0, индустријски круг са пратећим објектима РЈ „Рудник“, ВЗО са преливним 

каналом ријеке Мезграјице, гробље Сарије, Угљевичка ријека и регионални пут који 

пролази кроз Стари Угљевик, унутрашње одлагалиште у откопаном простору Сјеверног 

ревира ПК „Богутово Село“ и неће моћи бити откопано, а у циљу заштите објеката“ је 

написан само зато да би се прале лоше радње, што се тиче развоја копа и да би се 

приказале неке количине које су упитне. Имам аргументе за то. Ове количине које се 

овдје налазе су папир. А да ли ће се ових 15 милиона откопати, то смо знали још 2008. 

године. Из тих разлога смо управо и инсистирали на преласку на „Угљевик Исток“, из тих 

разлога је 2008. године и поднијет захтјев за концесију. Због тога смо 2008/2009 године 

направили план активности снабдијевања угљем ТЕ И, гдје смо рекли да ћемо 2011. 

године 600 или 800 хиљада м3  откопати на „Истоку“. 2010. године смо ушли у план 

набавке механизације, знајући комплетну проблематику. Сад је проблем што се појављује 

екипа која покушава да нама пласира још 11 милиона тона угља. Или пројекат није 

урађен како треба, или се радови нису изводили у складу са пројектом. Из тих разлога 

нисмо потписали ове закључке. 

С друге стране, Закључак 3, гласи: „За рад ТЕ Угљевик И неопходно је обезбједити 

концесију на лежишту „Угљевик Исток“, као услов за наставак рада ТЕ Угљевик И по 

завршетку експлоатације угља а ПК „Богутово Село“, а у складу са закључком Надзорног 

одбора и Управе Предузећа о радном вијеку ТЕ Угљевик И.“ Па управо тај закључак НО и 

негира цијелу причу. Надзорни одбор је и рекао да ће се обезбједити угаљ за рад ТЕ до 

2039. године. Питали смо колеге са ТЕ, они су принудно потписали да је то вијек трајања 

ТЕ, због последње рате кредита за одсумпоравање. Са аспекта технике, апсурд је да се 

тиме ограничава вијек трајање ТЕ.  

Са првим дијелом Закључка бр. 4 се слажем, али већ сам рекао, други дио, који гласи: 

„Све досадашње техно-економске анализе указују на немогућност отварања лежишта 

„Угљевик Исток“ од запада ка истоку, уз обезбјеђење прихватљивих техно-економских 

параметара (коефицијент откривке, рјешавање питања регионалног пута и Угљевичке 

ријеке).“ је ван сваке памети. Ја ниједну техно-економску анализу нисам видио.   
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Прва верзија закључака је била конципирана онако како смо се договорили, да захтјевамо 

да “Исток” буде наш, а да ћемо ми развити капацитете да снабдијевамо ТЕ И и ТЕ ИИИ. То 

би значило да они одмах одустају од посла, јер неће плаћати нама тону угља преко 100 

КМ. Трећи закључак је био да се формира експертска група од рударских стручњака из 

“РиТЕ Угљевик”, Рударског института Тузла и Рударског института Приједор, да да своје 

мишљење о подјели лежишта.  

На састанку се десио и један ексцес. Рачунајући да ће в.д. директора носити овај 

закључак на састанак у Бања Луку, у понедјељак, хтио сам да прочитам оно што сам 

записао као тезе за закључке. Колега Димшо Милошевић ме прекидао приликом 

изношења теза и ја сам му у једном моменту рекао да ћу га згазити, ако ме не пусти да 

завршим. Признајем да сам претјерао, али нисам ни мислио да ћу га физички згазити, 

него аргументима. Он је после тога напустио састанак. 

Кад будемо имали састанак са Управом, поставићемо питање зашто ови закључци нису 

формулисани на начин како је то првобитно било договорено.  

Даље, био сам гост на “Скала” радију, било је коректно.  

Што се тиче емисије на БН ТВ, могло је да буде много боље, све је ишло током који ми 

нисмо договорили. Не знам какви су утисци, имамо реаговања и за и против. Ефекти 

вјероватно и нису велики.  

Отварам расправу по овој тачки дневног реда.  

 

Томислав Беновић: Што се тиче овог закључка, чули смо да је потписивање било, 

малтене, под притиском. Мени се, лично, не свиђа садржај ових закључака. Нигдје овдје 

нема оног о чему смо ми причали. Ако тих 11 милиона тона угља и има, нама то може 

бити само плус, ако добијемо “Исток”, за будуће генерације. Јер, нова зграда се изгради 

за миллион марака, није то проблем, а 11 милиона тона угља кошта пуно више. Ја бих 

предложио да ми, као Синдикална организација, предложимо један једини закључак и да 

тражимо од наших стручњака аргументе за цјеловити “Исток”. 

Мислим да се иза овога неко крије. Нама вријеме пролази, људи очекују од нас да нешто 

урадимо. Нећу да радници помисле да сам у ово ушао ради чланства у Синдикалном 

одбору.  

Да ли ће ми неко објаснити шта значи та 2039. година? Да ли то значи да тада престаје 

рад рудника? Хоће ли неко затворити ТЕ? Шта ће у том случају бити са рудника онда?  

Ја сам питао и руководство на Руднику да ли би ико нормалан улагао у термоелектрану, а 

куповао угаљ од неког другог, пошто се нигдје у поднеску за концесију не помиње 

Цомсар, него Тереx. Ја сам тако чуо, нисам сигуран да ли је то тачно. Ту нису чиста посла. 

Ово је класична отимачина. Неко ће нам то отети, ако будемо пасивни. 

Што се тиче емисије на БН ТВ, разумијем да је то другачије. И ја сам из фотеље могао 

свашта да кажем, али сумњам да би било тако да сам био под рефлекторима. Направили 

смо један корак, хајде да видимо шта ћемо даље. Људи очекују од нас неки збор. Питање 

је гдје га треба организовати, али у Угљевику или овдје. Ја нисам за исхитрено доношење 

одлука, али сам за то да се договоримо. Можемо да одемо код начелника са тим 
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конкретним приједлогом, пошто се он на састанку није јасно изјаснио. Нека нам 

написмено каже да имамо или немамо подршку.  

Поново наглашавам, неопходна нам је правна помоћ, правни савјет. Због тога поново 

предлажем да ангажујемо неког адвоката.  

 

Митар Томић: Драго ми је што сад видите како је кад вас нападају због тих 10% на 

плату за чланство у Одбору.  

Брзина у одлучивању нам је доста покварила ствари. Рекао сам то и кад сте гостовали на 

радију “Скала”, јер радници нису били обавјештени. Исто важи и за емисију на 

телевизији. Имали смо одличну прилику и сматрам да је нисмо искористили. Унапријед 

смо знали да нико од оних које смо предлагали неће доћи, ми не можемо утицати на то. 

Друга је прича ко је довео Перовића и Мајсторовића у емисију. Међутим, расположење 

радника према емисији је јако негативно. И ја сам се разочарао. Потрошено је доста 

времена на понављање неких ствари и дошло се до ситуације да приватник коментарише 

шта ради Синдикат у Угљевику. Требали сте да их питате да ли они знају шта је синдикат 

и да ли то имају у својој фирми. Нисте их ни питали колико су они уложили на “Исток”, 

осим миллион КМ који су уложили у 2012. години на истраживање Пељава, Делића, 

Тобута и Баљка. Нигдје се није помињао “Исток”, нису уложили ни марку. Имали сте 

аргументе, могли сте да поменете колико смо уложили у експропријацију, Предузеће је 

финансирало експропријацију. Даље, они помињу воду као обновљиви ресурс и пореде га 

с угљом, а ви се не сналазите да им одговорите на то. Онда, помињали су 800 људи које 

ће запослити, а онда се надовезују да има још радних мјеста и на руднику. Тиме су 

открили да су планирали да некоме другом дају да ради на руднику.  

Одмах сте требали да кажете да они нису ваши саговорници за ову тему. Нисмо добро 

искористили емисију.  

Што се тиче закључака са састанка на Руднику, треба расправити због чега је дошло до 

тога.  

А кад је у питању састанак код начелника, ја тврдим да ондје није било никакве подршке. 

Не значи нама ништа декларативна подршка.  

Ми смо инсистирали и упозоравали и нашу Управу, и директорицу, да не дозволе да се 

ово деси, а десило се. Проблем је код нас.  

 

Душко Радовановић: Не знам ко је радио концепцију емисије на БН ТВ. Ми немамо 

апсолутно ништа са Цомсар-ом. Једноставно су људи послати политички да нас угуше. 

Узели су вам више од пола емисије. Много паметније је било да сте били сами у емисији, 

и да сте испричали оно што је већ речено на радију “Скала”.  

Мој приједлог је да све наше активности везане за “Исток” иду према Управи Предузећа, 

локалној управи и Министарству и никоме више. Циљ нам је да нађемо што више 

стручних аргумената за одбрану “Истока”. Предлажем да то буде један од закључака. Нас 

Цомсар, Тереx и остали не интересују, јер захтјев за концесију може да поднесе ко год 

хоће.  
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Миленко Јовић: Расположење радника, а и народа, је јако негативно, што се тиче ових 

дешавања. Мислим да ново пословодство наставља ранију политику.  

Ми смо од прошог петка изгубили доста времена у разговору са струком. Да ли тај 

закључак који је потписала већина инжењера има негдје објављен?  

И, друго питање, шта ћемо са збором? Мислим да нам то треба, да радници знају да смо 

још ту.  

Што се тиче емисије, могло је пуно боље, али битно је да смо изашли из медијске таме. 

Требали би, можда, у току следеће седмице да се огласимо и у новинским медијима.  

 

Љубомир Марковић: Сматрам да журимо с неким стварима. Још на конститутивној 

сједници је донијет један закључак, а ништа нисмо урадили да га реализујемо. Самим тим 

смо отупили оштрицу. Исто важи и за емисију, мислим да смо се на брзину одлучили за то 

гостовање. Емисија се и зове “Став и контрастав”, за нас није битно ко је с друге стране, 

требали сте да побијате све њихове тврдње. Не знам ко је више добио том емисијом. 

Мислим да сте на нека питања могли да дате врло једноставне одговоре, да јавно мнење 

разумије. Имали сте два питања, зашто је Синдикат против инвестиција и због чега 

протествујемо. Могло се врло просто одговорити на та питања. Ми нисмо против 

инвестиција, уговором је и било предвиђено да они истражују лежишта Тобут, Делићи, 

Пељаве и Баљак, па нека тако и раде. А имамо ПК “Богутово Село”, који се наслања на 

“Исток”, у који смо ми уложили око 100 милиона КМ, отприлике. Ко сад има права да нам 

то узима или дијели? Мислим да је то могло тако да се појасни, да буде прихватљиво 

јавном мнењу. По мом мишљењу, одговор је промашен.  

 

Томислав Беновић: Емисија је направила један корак. Могло је боље, али у реду, то је 

прошло, требамо да видимо шта ћемо даље. Хајде да данас новој Управи напишемо шта је 

наш став, па да видимо хоће ли се рударски инжењери потписати.  

 

Миленко Јовић: Имамо ми већ потписану петицију. 

 

Томислав Беновић: Знам, али другачије је кад поред имена пише “дипл. инж. 

рударства”, то је снага. Онда то можемо да пошаљемо свим релевантним институцијама.  

 

Митар Томић: Проблем је био што су у емисији били Зоран Мићановић и Драган Тешић, 

а ниједан од њих није био на састанку код министра који смо имали у старом сазиву, да 

пренесе како је министар говорио да нам је термоелектрана зарђала и како ће да 

експлодира. Тиме сте могли да их тучете, али нисте знали. Да смо имали састанак прије 

емисије, могли смо се боље припремити, да јавност зна.  

И, још сте требали да кажете, да смо ми питали инвеститора шта ће се десити у случају 

да не нађу довољне количине угља на налазиштима која су истраживали. Добили смо 

одговор да ће се инвеститор повући из инвестиције и оставити све, без обзира колико је 

уложио. Умјесто тога, вама Перовић говори да ћете имати проблема уколико отјерате 

инвеститора.  
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Ја сам за то да дође и власник Цомсар-а, ако треба, и директорица ЕРС, па да једном све 

раскрстимо.  

 

Драган Голић: Вратио бих се на закључке са састанка на Руднику. Мислим да би требало 

да се, као Синдикални одбор, опредијелимо према њима. Не интересује ме из ког разлога 

су се потписали ови инжењери, ово је релевантан документ. Ми смо тражили овај 

састанак, а овдје пише да је на захтјев директора. Мислим да требамо да одговоримо на 

ово. Може ли нама ово бити основ нашег напада, или наше одбране, назовите то како 

хоћете?  

 

Драган Бабић: Мени ови закључци не значе ништа, из простог разлога што је мени 

нејасно написано. Ја предлажем да ми захтјевамо састанак са Управом гдје ћемо једном 

да раскрстимо све. Ја сам, лично, спреман да простестујем 15 дана, али ми морамо да 

кажемо радницима због чега их позивамо на збор, шта је разлог. Да им кажемо да Управа 

чини штету овом Предузећу. Не браним начелника, али сматрам да ни њега не смијемо 

заобићи, јер је ово и његов проблем. Само нам треба јасан став Управе и закључци са 

састанка.  

 

Ђокица Томић: Ми би требали да тражимо од Управе датум за састанак, да се позове 

директорица ЕРС и Министар и да се једном јасно дефинише гдје је ко и с чим ћемо изаћи 

пред раднике.  

Што се тиче емисије, проблем је у организацији, а за то нису криви учесници. 

Предсједник им је рекао да немају шта да траже на “Истоку”, јер имају лежишта која су 

већ истраживали. Можда је као гост требао да иде неко ко није стручњак, па да им каже 

другачијим језиком да немају шта да траже овдје. 

Оно што нама тренутно иде у прилог јесте прича око “Глинице”, то требамо 

експлоатисати. Влада је ту једини кривац.  

 

Драган Тешић: Не можемо да размишљамо исто ви и ја. 

 

Радован Цвијетиновић: Мислим да је код нас највећи проблем то што каснимо. Можда 

то некоме иде у прилог. По мом мишљењу, ни струка, ни Општина немају јасан став по 

овом питању. Ми требамо тражити став Управе, можемо да изађемо пред раднике и 

кажемо им какав је чији став, да знају.  

Имамо много посла и због тога сматрам да је неопходно да одредимо неке екипе, ради 

оперативнијег рада. Не могу предсједник и потпредсједник све сами да стигну.  

Друго, кад нам кажу да се мијешамо у политику и рад Владе РС, морамо им доказати да 

нису у праву и да ми само штитимо своја права. Ако ће они запослити 800 радника, а 

наших 1800 ће остати без посла, онда ћемо имати проблем. 

 

Драган Голић: Само губимо вријеме. Ко год је прочитао записник са састанка са 

Управом јасно му је какав је став в.д. директора. Морамо нешто конкретније урадити.  
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Стево Стевић: Конкретно, требамо да вршимо притисак на директора да испуни оно што 

је обећао, а то је да тражи од Института из Тузле стручну анализу граница из рјешења, да 

ли је могуће експлоатисати лежиште на овај начин. Да бисмо тражили састанак са 

министром, директорком и слично, морамо имати нешто конкретно. То је ово што ја 

тражим. Директор је то обећао. Предлажем да предсједник још данас контактира 

директора, да видимо да ли је он договарао нешто са Институтом.  

 

Златко Спасојевић: По мом мишљењу, требали бисмо, ипак, да имамо неке припремне 

састанке пред веће наступе у медијима, да дамо неке приједлоге за презентацију.  

Што се тиче “Истока”, чини ми се да све радимо без неког плана, па предлажем да се 

одреди неколико људи из Одбора, који би били задужени за праћење те проблематике, 

ради оперативнијег рада. 

 

Митар Томић: Вратио бих се на примједбу Драгана Тешића. Ја нисам ни говорио о 

струци. А у емисији нисам ни чуо ништа од струке, осим онога што је предсједник рекао 

да не постоје студије, у шта се ја уопште и не мијешам. Само сам рекао шта сте требали 

да им кажете. Ако се три пута, у емисији од сат времена, помиње метална конструкција 

предвиђена за ТЕ ИИ, онда је то превише. То не интересује никог. требамо да се 

концентришемо на борбу за "Исток” аргументима које имамо. Слажем се, треба их 

погађати стручним аргументима, то стоји, али сте могли да поменете само улагање у 

“Исток”. Треба тај Перовић да зна да улази у нешто што је плаћено парама нашег 

Предузећа. 

 

Драган Тешић: Тражим од радника да прочитају овај записник и да погледају емисију, 

па нека дају свој суд.  

 

Зоран Мићановић: Хвала вам на подршци, сугестијама и критикама. Чињеница је једна, 

ја нисам ниједног тренутка могао у емисији са људима да разговарам на ти. То јесте мој 

вокабулар овдје, али није сврсисходно било да буде и тамо. Надам се да ћете, када 

будете поново одгледали емисију, схватити наше поруке. Пуно ствари које сте изнијели 

ми смо рекли. Основно питање које смо им поставили и разоткрили цијелу причу јесте 

питање “Да ли сте ви заинтересовани за Угљевик Исток? Гдје пише да Цомсар занима 

Исток?”. Јавно су одговорили да су заинтересовани. Питање је да ли смо ми 

заинтересовани. Друго, мислим да смо постигли ефекат указивања на проблем Угљевика 

ИИ, кроз причу Драгана Тешића. Нисмо имали довољно времена за детаље, али смо 

указали на проблем. Треће, ми смо добили, као Синдикат, право партнера у разговорима. 

Наметнули смо се као партнери. Да ли ће нас јавност прихватити, то је друга ствар. 

Четврто, ми смо јавно рекли да је подјела лежишта немогућа. Нама је то суштинска ствар. 

Рекли смо им да су добили концесију на истраживање на друга лежишта, па нека се 

концентишу ту. Рекли смо и да 2039. година није фокусирајућа година, да су људи под 

принудом то рекли. С друге стране, јавно смо рекли да ми желимо да разговарамо. Не 
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знам да ли сте схватили концепт емисије. Цомсар је наручио причу, а ми смо дошли, 

незнајући за то. Дискусија је ишла у правцу који би могао да покаже како смо ми против 

инвестирања и запошљавања. Неколико пута сам рекао да ми нисмо ни против кога, а то 

се онда протумачило као да сам ја с неким све договорио и узео новац да причам у корист 

Цомсара.  

 

Драган Тешић: Када је Перовић рекао да ми хоћемо њих да отјерамо, јер су непожељни, 

ја сам му рекао да нас пусте да радимо, имамо и ми и ресурсе, а и знање за то. Не знам 

шта је још требало да му кажем. Примио сам бројне позиве од људи који су хвалили наш 

наступ у емисији. Не знам шта сте ви од нас очекивали. Фокусирао сам се на Угљевик ИИ, 

јер то значи да они не могу ући на лежиште, пошто су објекти који припадају фази ИИ на 

том земљишту. Ово радници морају да прочитају. Ја сам убјеђен да ваше намјере према 

мен и Зорану нису биле добро, а вјерујте ми, већина јавности је реаговала позитивно. 

Тачно је, могло се још доста тога урадити, али што не питате да ли смо били у прилици да 

то кажемо. Ми нисмо имали промашаја у реторици, да нам је неко поставио питање, 

сигурно бисмо одговорили. Неколико пута смо поновили  да смо уложили милионе КМ у 

“Исток”. Све је то снимљено.  

 

Душко Радовановић: Ја лично сматрам да сте ви рекли доста доброг, али недовољно, 

јер су вам узели вријеме. Мислим да се све дискусије своде на то. Ми немамо шта 

доказивати Цомсар-у, него требамо да убиједимо јавност. Још једном понављам да су нам 

неопходни аргументи.  

 

Љубомир Марковић: Погрешно констатујете да сам ја лично против вашег излагања. 

Ниједног момента то нисам рекао. Само сам навео примјере шта им се могло одговорити 

на постављена питања. То је моје лично мишљење.  

 

 

АД 5 Припрема за састанак са Управом Предузећа, приједлог захтјева, 

тема и питања, одређивање делегације за састанак 

Зоран Мићановић: Мислим да је управо претходна тачка дневног реда најважнија тачка 

и за састанак са Управом. Предлажем да један од закључака буде и потврда нашег 

закључка који смо донијели 25.03.2013. године којим потврђујемо захтјеве за цјеловит 

“Исток”.  

 

Синдикални одбор једногласно доноси следећи:  

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Синдикални одбор на састанку одржаном 12.04.2013. године потврђује свој Закључак од 

25.03.2013. године, којим се потврђују ранији захтјеви за додјелу концесије на цијело 
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лежиште “Угљевик Исток”, у границама постављеним у захтјеву за додјелу концесије из 

2008. године.  

Члан 2. 

Закључак ступа на снагу даном доношења.  

 

 

Синдикални одбор једногласно доноси следећи:  

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Синдикални одбор предлаже Управи Предузећа да оформи експертски тим од инжењера 

рударско-геолошке струке из ЗП “РиТЕ Угљевик” А.Д. Угљевик, Рударског института Тузла, 

Центра за површинску експлоатацију Београд и представника Синдикалне организације 

“РиТЕ Угљевик”, са циљем да ураде детаљну анализу стања рударских радова на ПК 

“Богутово Село”, са аспекта поузданости снабдјевања угљем постојеће термоелектране, 

те оцјену могућности подјеле, односно, експлоатације лежишта “Угљевик Исток” на 

основу датих граница из Рјешења објављеног у Сл. гласнику РС, број: 25/13. 

Члан 2. 

Закључак ступа на снагу даном доношења.  

 

Зоран Мићановић: Што се тиче подршке од осталих синдиката, имамо је, само треба да 

нам стигне записник у коме је то садржано. Следеће седмице имамо састанак Главног 

одбора, гдје ћемо изнијети наш проблем поново.  

Дакле, неопходно је да што прије имамо састанак са Управом, на коме би нам објаснили 

због чега је дошло до оваквих закључака. Имамо још неке захтјеве који ће бити 

расправљени на том састанку.  

 

Синдикални одбор једногласно доноси следећи:  

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Синдикални одбор на састанку одржаном 12.04.2013. године доноси закључак о 

неопходности одржавања што  хитнијег састанка са Управом Предузећа, на којем ће бити 

разматране следеће теме: 

- Објашњење због чега је дошло до измјене садржине закључака везаних за 

рјешавање питања додјеле концесије на лежиште “Угљевик Исток”, које је 

предложила изабрана комисија; Зашто при писању нових закључака нису била 

присутна два члана комисије;  

Зашто су у новим закључцима бр 1. и 2. написане констатације које нису биле 

предмет расправе на састанку инжењера рударско-геолошке струке, одржаном у 

просторијама РЈ “Рудник”, 05.04.2013. године, 

- Исплата двије цијене рада за васкршње празнике, 

- Издвајање средстава у Фонд солидарности, 

- Издвајање средстава за бањско лијечење, 
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- Приједлог да се донесе одлука о могућности куповине угља за зиму на рате 

радницима Предузећа. 

Члан 2. 

Закључак ступа на снагу даном доношења.  

 

Миленко Јовић: Што се тиче Одбора Фонда солидарности, мислим да је слаба 

заступљеност радника са Рудника. Предлажем да провјеримо да ли је Управа одустала од 

Фонда, па да онда некако ријешимо овај проблем.  

 

Зоран Мићановић: Имаћемо јасну ситуацију након састанка са Управом.  

 

Митар Томић: Имам неколико сугестија везано за Скупштину. Нисмо још увијек изабрали 

Надзорни одбор, а идемо на Скупштину. Имаћемо велики проблем са комисијом за бање. 

До сад смо увијек у априлу имали пријаве за бање, најкасније се до 10. маја све мора 

припремити. Онај ко то буде радио ће бити у проблем, јер неће моћи направити одабир 

људи. Пошто ће то Скупштина радити, имамо још један проблем. Раније је било да 

радници учествују са 30% у финансирању. Ја бих опет предложио да се то промијени, да 

улог зависи од броја пријављених радника. Мислим да је то најпоштеније.  

 

Зоран Мићановић: Слажем се, Синдикални одбор ће лако донијети одлуку, али морамо 

сачекати Управу, да видимо хоће ли бити финансирања.  

 

Љубомир Марковић: Стара Управа је обећала, али док не легну паре на рачун, не мора 

ништа да значи.  

 

Зоран Мићановић: Хоћемо ли на састанак са Управом ићи сви, или екипа коју 

одредимо? 

 

Душко Радовановић: Из досадашњег искуства, сматрам да је конструктивније да идемо 

сви. 

 

Иван Радовановић: Прије састанка треба направити концепт, донијети закључке и 

захтјеве, да се не вртимо у круг и понављамо сви исто.  

 

Драган Тешић: Мислим да је конструктивније да иде предсједник, потпредсједник и 

будући други потпредсједник, закључке смо већ донијели, нема потребе да понављамо. 

Ја, лично, нисам спреман да идем.  

 

Радован Цвијетиновић: Ја сам за то да идемо сви, да будемо информисани.  

 

Већином гласова, Синдикални одбор је одлучио да сви иду на састанак.  
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Зоран Мићановић: Немам ништа против, али сматрам да у тој причи нема 

оперативности. Сви ћете добити задатке за састанак. 

 

АД4  Припрема за одржавање Скупштине 

 

Иван Радовановић: Имамо приједлог одлуке о измјенама и допунама Правилника о 

организацији И раду Синдикалне организације. Правилник се мијења у нијансама и 

терминологији. Члановима Скупштине ће овај приједлог бити достављен, па ће моћи да се 

изјасне.  

 

Зоран Мићановић: Стављам приједлог на гласање.  

 

Приједлог усвојен једногласно.  

 

Зоран Мићановић: Предлажем да, поред ове, на Скупштини буде још једна тачка 

дневног реда, информација везана за борбу за “Исток”. 

 

Приједлог усвојен једногласно.  

 

Иван Радовановић: Поред тога, Скупштина ће бирати чланове одбора, за које је 

задужена.  

 

Драган Голић: Сједница Скупштине би требала бити одржана после састанка са 

Управом.  

 

Зоран Мићановић: Предлажем да буде у петак, 19. априла, у 8:00 сати. 

 

АД6  Разно  

 

АД62  Имена 6 делегата Скупштине СУР-а Енергетике РС 

 

Зоран Мићановић: Скупштина ће се одржати 24.05.2013.године. Потребно је 

предложити још 5 кандидата, јер обавезно иде потпредсједник, а предсједник се не 

рачуна, јер иде као члан Главног одбора.  

 

Синдикални одбор једногласно усваја следећу: 

ОДЛУКУ 

о именовању делегата Скупштине СУР-а Енергетике РС 

Члан 1. 

Синдикални одбор именује следеће делегате Скупштине СУР-а Енергетике Републике 

Српске: 

1. Зоран Мићановић, предсједник Синдикалне организације “РиТЕ Угљевик”, 
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2. Томислав Беновић, потпредсједник Синдикалне организације “РиТЕ Угљевик”, 

3. Иван Радовановић, члан синдикалног одбора, 

4. Ђокица Томић, члан синдикалног одбора, 

5. Драган Голић, члан синдикалног одбора, 

6. Миленко Јовић, члан синдикалног одбора. 

Члан 2. 

Одлука ступа на снагу даном доношења.  

 

 

АД 63  Приједлог за предсједника СУР-а Енергетике РС 

 

Зоран Мићановић: Потребно је да доставимо приједлог до 20.04.2013. године. На 

сједници Главног одбора одређена су два кандидата, Остојић Слободан и Танасић Златко. 

Предлажем да ми подржимо Остојић Слободан, с обзиром да је он из наше гране.  

 

Синдикални одбор једногласно усваја следећи: 

ЗАКЉУЧАК 

Члан 1. 

Даје се подршка Слободану Остојићу, кандидату за предсједника Синдиката удружених 

радника Енергетике Републике Српске.  

Члан 2. 

Закључак ступа на снагу даном доношења.  

 

 

АД 64  Упознавање Синдикалног одбора са организацијом канцеларије 

Синдиката 

 

Зоран Мићановић: По Колективном уговору, ми имамо право на техничког секретара. 

Разговарао сам са руководством, они су вољни да нам уступе једног радника, који ће 

обављати административне послове.  

 

Синдикални одбор једногласно даје сагласност.  

 

Драган Голић: Ја бих предложио да се провјери да ли постоји могућност да се 

досадашњи записничар постави на то мјесто. 

 

 

АД 65  Давање сагласности на уговор о пословној сарадњи са д.о.о. “Вевел” 

Угљевик 

 

Зоран Мићановић: Потребна је ваша сагласност на потписивање овог уговора о 

сарадњи. Они ће омогућити нашим радницима куповину угља на 8 рата.  
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Синдикални одбор једногласно даје сагласност.  

 

Митар Томић: Кад смо већ поменули угаљ, до сада се од маја одбијало од плате за 

отплату угља, па би требало и то питање поставити пословодству, да се омогући 

радницима куповина угља на рате.  

 

АД 66  Сајам запошљавања Угљевик 

 

Зоран Мићановић: У Угљевику, дана 18.04.2013. године, се одржава сајам 

запошљавања “Угљевик 2013”, у хотелу “Цомсар Енергетик”. Ми смо примили захтјев од 

Организационог одбора, позив да будемо присутни на сајму, што подразумијева 

спонзорисање. Они су предложили износ од 3.000,00 КМ, за покриће дијела трошкова, а 

уколико се одлучимо да будемо генерални спонзор или покровитељ, онда је то износ од 

4.000-5.000,00 КМ. Ми не можемо бити спонзори, али можемо помоћи с неким мањим 

износом.  

Иван Радовановић: Много је важније на који ћемо ми начин учествовати на сајму, да ли 

ће учествовати Управа, хоће ли презентовати јавности да и она нуди запошлљавање у 

овом Предузећу, нарочито ако добијемо концесију на “Исток”.  

 

Зоран Мићановић: Да ли се слажете да ми само одговоримо на овај захтјев и да 

сносимо дио трошкова у износу од 500,00 КМ? 

 

Синдикални одбор једногласно даје сагласност.  

 

 

АД 67  Одбор за заштиту и здравље у Предузећу 

 

Иван Радовановић: Овај одбор је обавеза сваког послодавца који има преко 15 

запослених. Синдикат има улогу представника радника и он је дужан да делегира 

повјеренике Синдикалног одбора, који се директно кандидују у Одбор за заштиту и 

здравље у Предузећу. То је мјешовита комисија. До сада сам ја имао улогу повјереника и 

био сам сам. Сматрам да би требало именовати још најмање два члана одбора. 

 

Миленко Јовић: Ово је врло битан одбор, али мало људи то схвата озбиљно.  
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Синдикални одбор једногласно оноси следећу:   

    ОДЛУКУ 

о именовању повјереника и чланова Одбора за заштиту и здравље у Предузећу 

члан 1.  

Синдикални одбор именује повјереника и чланове Одбора за заштиту и здравље у 

Предузећу, у следећем саставу: 

1. Иван Радовановић, повјереник, 

2. Љубица Ристић, члан,  

3. Ђокица Томић, члан. 

члан 2. 

Одлука ступа на снагу даном доношења.  

 

 

Састанак завршен у 12:40 часова.  

 

 

 П Р Е Д С Ј Е Д Н И К 

                        

       Зоран Мићановић, дипл. инж. рударства 

        

 


